

NEW
Queensland
AUSTRALIA

7 DAYS
4 NIGHTS
天四晚

BRISBANE/GOLD COAST THEME PARKS
布里斯本/黄金海岸 主题乐园
ADVENTURE
探索游



- VISIT TO AUSTRALIA'S LARGEST THEMEPARK – MOVIEWORLD
- PARADISE COUNTRY FARM + AUSSIE BBQ LUNCH • SEAWORLD

- 游览澳洲最大主题乐园 – 华纳兄弟电影世界
- 农牧山庄澳式农庄体验 + 澳式烧烤 • 海洋世界



DAY 1 PENANG - BRISBANE (MOB)

- Assemble at Penang International Airport for your departure flight to Brisbane, the capital state of Queensland.

DAY 2 BRISBANE - BRISBANE CITY TOUR - PARADISE COUNTRY FARM - GOLD COAST (L)

- Upon arrival into Brisbane, commence **Brisbane City Tour** includes King George Square, City Hall, Chinatown, Treasury Building & Southbank Parkland.
- After that experience a unique Aussie outback at **Paradise Country Farm**. Enjoy the Sheep Shearing Show & Ram Parade, Horse Riding show with making of Billy Tea & Damper, Sheep shearing, Sheepdog mustering, visit **Koalas and Kangaroos** and etc.
- Enjoy **Aussie Barbecue Lunch** while entertained with Aussie music and bush dancing as you eat.

DAY 3 GOLD COAST - SEAWORLD (B/D)

- Transfer to **Seaworld**, the largest Marine Theme Park in Australia. Don't miss the new **Penguin Encounter** - where King (world's second largest penguins at almost 1m tall!), Gentoo & Fairy penguins can all be seen in one place. Meet the park's resident polar bears Kanook & Ping Pong at the Polar Bear Shores and immerse yourself in the **SpongeBob SquarePants 3-D Experience**. Also enjoy entertaining **live Dolphin show**, Pirates Unleashed, and Fish Detectives – starring resident sea lions. Watch the fantastic display by divers in the shark feeding sessions. Also enjoy the marvelous skills of the performers in the Ski Spectacular Show. Enjoy **thrill rides** such as Jet Rescue, Vikings Revenge flume ride.
- Enjoy dinner.

DAY 4 GOLD COAST - MOVIEWORLD (B/D)

- Transfer to **Warner Bros Movie World**. Meet your favourite's movie and comic icons; enjoy the magic of Warner Bros. Movie World! See the exciting adventure 4D films and watch the most favourite attractions **Hollywood Stunt Driver Show**. Enjoy the Magic of the Maverick Grand Illusion Show, Looney Tunes Studio Tour, the Great Gremlins Adventure and also the most exciting rides such as **Lethal Weapon** and the **Batman Adventure** ride. You can also catch the **Star Parade** at the main street where you can take photos with the **Hollywood Superstars**.
- Enjoy dinner.

DAY 5 URBAN EXPLORATION (B)

- Today you may stroll along Surfers Paradise Beach. Or join optional tour such as exciting Paradise Jet Boating, Catch-A-Crab or etc.

DAY 6 GOLD COAST - SHOPPING - MT COO-THA - BRISBANE - DEPARTURE (B/D)

- Assemble at hotel and transfer for **shopping** at Factory Outlet.
- Scenic lookout at **Mt Coo-tha**.
- Transfer to Brisbane Airport for flight home.



DAY 7 ARRIVE PENANG

The above latest itinerary & information are for reference only. Itinerary is subject to the final discretion of the oversea local agent & the conditions of weather. Any delay of flights because due to bad weather or any other unforeseen circumstances, all additional costs occurred are at own expense. You are advisable to enrol Travel Insurance to ensure your holiday is under coverage.

第一天 檳城 - 布里斯本 (机上用餐)

- 集合於檳城国际机场, 乘搭航班飞往澳洲第三大城市 – 布里斯本.

第二天 布里斯本 - 布里斯本市区游 - 农牧山庄 + 澳式烧烤午餐 - 黄金海岸 (午餐)

- 抵达后, 展开布里斯本市区游览, 途经唐人街, 外观市会堂, 乔治国王广场, 南岸公园和布里斯本桥.
- 参观澳洲农牧山庄, 精彩活动包括剪羊毛表演, 牧羊犬赶羊秀, 榨牛乳表演, 亲亲树熊, 袋鼠及小小可爱动物区. 午餐享用澳式烧烤, 别有一番滋味.

第三天 黄金海岸 - 海洋世界 (早/晚餐)

- 前往探索全澳洲最大的海洋生物游乐园-海洋世界. 到企鹅全接触的奇妙冰封世界探访世上体型第二大的企鹅品种-身高1米的国王企鹅. 尔后, 可尽情欣赏海绵宝宝3D历险立体电影, 充满奇趣和出乎预料充满奇趣必能让您乐而忘返! 除了精彩的鲸鱼, 海豚和海狮表演, 您也可以欣赏到惊险的喂食鲨鱼及动感的滑水特技表演! 不错过到园内探访亲切的北极熊宝宝, 并观看充满乐趣的海盗表演. 此外, 各种刺激的游乐设施如Sea Viper或百慕达二角, 保证让您乐而忘返!
- 享用晚餐.

第四天 黄金海岸 - 华纳兄弟电影世界 (早/晚餐)

- 乘车前往华纳兄弟电影世界展开全日探索, 这是黄金海岸最大的好莱坞电影主题公园. 当你走进这个地方, 仿佛进入一个充满电影气息的世界. 您可亲身体验特警学院的特技表演, 以及体验惊险致命刺激万分的蝙蝠侠, 超人为主题的过山车, 观看 4D 电影等. 此外, 还可与以著名电影明星及卡通人物造型出场的游行会面并拍照留念.
- 享用晚餐.

第五天 自由探索 (早餐)

- 今天您可自由探索澳洲著名的冲浪天堂海滩, 享受日光浴, 慢跑, 冲浪, 散步, 观光. 或可参加自费项目如喷气快艇, 捕捉螃蟹等等精彩活动.

第六天 黄金海岸 - 购物 - MT COO-THA - 布里斯本 - 返国(早/晚餐)

- 酒店集合后送往到直销商场购物.
- 前往 Mt Coo-tha 观景台.
- 送往布里斯本国际机场乘搭客机飞返温馨家园.

第七天 抵达檳城

以上最新行程及资料仅供参考而已; 具体情况由当时气候及当地阶社做最后安排. 若天气恶劣导致航班延误或不能起飞本公司将不负责一切额外费用. 为了让您的旅程更加无忧无虑, 请投入一份周全的旅行保险, 更添保障.